

TOUR CODE:  
**4KUD**

**Goal Travel**  
Always Your Travel Partner

古達打火機

# 浪漫天涯海角

四天三晚

绝无仅有的**3**大特色:



1

“天涯海角與秘密漁場”

- ♥ 這裏的夕陽將成為你人生中最美的記憶
- ♥ 一顆未被游客發掘的寶地
- ♥ 參觀秘密私人漁場
- ♥ 水上午餐



2

“超級鮮之味饗宴”

- ♥ 絕無僅有的龍躉火鍋！
- ♥ 亞庇第一名之海鮮面！
- ♥ 海鮮盛宴！



3

“昆達山！馬來西亞的小紐西蘭！沙巴的清淨農場！你怎麼可以不住！”

- ♥ 更多機會欣賞雄偉的神山
- ♥ 涼爽的天氣
- ♥ 悠閒不匆忙

## WHY US? 為何選擇我們?

👍 真材實料的美食

👍 亞庇市中心5★★★★★酒店

👍 舒適的行程安排

👍 沒有隱藏收費

👍 沒有強制自費項目

👍 真正道地的餐廳

👍 沒有購物站



# 浪漫天涯海角

四天三晚

行程表



午/晚



早/午/晚

1 DAY

## 吉隆坡 > 亞庇 > 古達

抵達后，我們將直驅古達，一顆尚未被/游客發掘的低估珍寶！我們將在Bavanggazo長屋停駐，欣賞沙巴Runggus族的傳統建築寶藏。

接著前往波羅州的最北角，這是南中國海與蘇魯海的東西交匯處。這裏的日落與夕陽，您萬萬不能錯過！這將成爲您人生中最美的景觀之一！

2 DAY

## 古達 > 昆達山

早餐後，乘坐20分鐘的快艇，您就來到我們的秘密漁場，這裏是昂貴的龍躉魚與蘇眉魚的養殖地！在這裏，您可以釣魚、浮潛，與大魚相伴！并在這裏享用水上午餐！

而後前往那巴魯，您將會在這裏遇見雄偉的京那巴魯神山！并在昆達山市集享有一些自由時間，並留宿在昆達山。



早/午/晚



早/午

3 DAY

## 昆達山之旅 > 亞庇

早餐後，前往迪沙牧場，又以『迷你紐西蘭』而聞名！在這裏有神山為背景，漫享大自然的恬靜！當然，您也可以自費品嚐新鮮的牛奶，以及這裏出名的雪糕！

另一些您不想錯過的有：與吉羅魚同Spa/沙巴茶園/波玲溫泉/樹冠漫步/瀑布/京那巴魯公園。

4 DAY

## 亞庇 > 吉隆坡

享受悠閑的早上，并在午餐前來個輕鬆的亞庇市區游，包括：菲律賓市集/信號山/艾京生鐘樓/加雅街/O-公里/沙巴旅游局100年建築。享用午餐後，送往機場返回家園。

\*\*旅社保留因無法預見因素所導致而更變行程的權利，特別是不可抗的情況下。\*\*

秘密私人漁場



TOUR CODE:  
**4KUD**

 **Goal Travel**  
Always Your Travel Partner

Tip of Borneo

# Fantasy

## KINABALU 4D3N

Our **3** Highlights:



“ Tip of Borneo and Secret Fish Farm ”

- ♥ A sunset scene which will be your lifetime memory
- ♥ Real hidden gem which still remain unknown for tourist
- ♥ Visit the secret and private fish farm
- ♥ Lunch on the water



“ A Feast at Seafood Capital of Sabah ”

- ♥ Never missed Giant Grouper steamboat!
- ♥ Seafood Extravaganza!
- ♥ The No.1 Seafood Noodles!



“ Mini New Zealand! One Night Stay in Kundasang is a MUST! ”

- ♥ More chances to appreciate of majestic Mount Kinabalu
- ♥ Chilling weather
- ♥ More relax program

**WHY US?**  
**為何選擇我們?**

- 👍 5★ City Center Hotel
- 👍 No Shopping Stop!
- 👍 No Hidden Charges!
- 👍 Comfortable Arrangement
- 👍 Good & Delicious Food
- 👍 No Compulsory Optional!
- 👍 Authentic Local Restaurant!



# Fantasy KINABALU 4D3N

## ITINERARY



Lunch, Dinner

**1**  
DAY

### Kuala Lumpur > Kota Kinabalu > Kudat

Upon arrival, we will start our journey northward to **Kudat**, a real undervalued hidden gem which still remain unknown to most of Malaysian. Stop by **Bavanggazo Long House**, a real traditional architectural treasure of Rungus People. Then, proceed to Tip of Borneo, the northern-most **tip of Borneo Island**.

This is also the junction where South China Sea lingers and meets the Sulu Seas flowing from the East. Of course, the **Sunset scene** is what you **MUST NOT** missed! It can be one of the most beautiful scene in your life time! Overnight at Kudat.



Breakfast, Lunch, Dinner

**2**  
DAY

### Kudat > Kundasang

After breakfast, hop on a 20 minutes boat ride, and you will come to an amazing **Fish Farm**! This is where the pricey Giant Groupers and So-Mei Fish are kept. Enjoy some water activities here such as fishing and snorkelling, and we will have our **Seafood Lunch at the Fish Farm**, on the water.

Then, continue our journey to **Nabalu**, where you have the first majestic view of **Mount Kota Kinabalu**, and some Me-Moment at **Kundasang Market**. Overnight in Kundasang.



Breakfast, Lunch, Dinner

**3**  
DAY

### Kundasang > Kota kinabalu

Breakfast at the hotel, proceed to Desa Dairy Farm, a.k.a **"Mini New Zealand"** of Malaysia. Enjoy the tranquillity of countryside, with Mount Kota Kinabalu as the background. Here you can taste the fresh milk first hand at your cost, and the famous ice cream too!

Something not to miss: Fish Spa with Ikan Kelah / Sabah Tea plantation / Poring Hot Spring / Canopy Walkway / Waterfall / Kinabalu Park.



Breakfast, Lunch

**4**  
DAY

### Kota Kinabalu > Kuala Lumpur

A leisure morning before proceed for a brief city tour. Worth seeing: Philippines Market / Signal Hill / Atkinson Tower / Jalan Gaya / '0' Kilometre / Sabah Tourism 100 years building.

After lunch, then transfer to airport for your flight back home.

**\*\* Agent reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially in the event of a force majeure \*\***

Private Fish Farm